



شركة مصانع الزيوت النباتية الأردنية م.ع.م
Jordan Vegetable Oil Industries Co . Ltd.

التاريخ : 2020/12/31
اشارتنا : 2020/90/مساهمين

السادة هيئة الاوراق المالية المحترمين
السادة بورصة عمان المحترمين

Subject: results of the extraordinary general assembly meeting " Amendment of the Company's Article & Memorandum of Association

الموضوع : نتائج اجتماع الهيئة العامة غير العادي "تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي"

Greeting ,,,

The Ordinary General Assembly Meeting of Jordan Vegetable Oil Industries Co. Ltd. was held on 11:00 AM on 31-12-2020 at "ZOOM" link, the shareholders participation in the Assembly Meeting was 79.10% The following decisions were adopted at the Meeting : -

The General Assembly approved the amendment of the Company's Article and Memorandum of Association.

Other :-

1. The General Assembly approved of Cancellation of the decisions taken in the fifth extraordinary general assembly meeting held on 10/19/2020 related to "one of the company's objectives is to lend to others and insure its loan with bank bonds and / or pledge movable and immovable funds".

2. The General Assembly approved of Add the purpose of the company goals and it is" the company has the right to seize movable and immovable property as a security for the debt owed by others resulting from its sales in a manner that serves the interest of the company and the implementation of its objectives".

تحية طيبة وبعد ،،،
عُقد الساعة الحادية عشر صباحا يوم الخميس الموافق 31-12-2020 اجتماع الهيئة العامة غير العادي لشركة مصانع الزيوت النباتية الاردنية م.ع.م وذلك في بواسطة وسيلة الاتصال المرئي زوم وبنسبة حضور 79.10% ، تم من خلال الاجتماع اتخاذ القرارات التالية :-
وافقت الهيئة العامة على تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي.
آخر

1. وافقت الهيئة العامة على إلغاء القرارات المتخذة في إجتماع الهيئة العامة غير العادي الخامس المنعقد بتاريخ 2020/10/19 والمتعلق "أن من غايات الشركة أن تقرض الغير وتؤمّن على قرضها بالسندات البنكية و / أو برهن الأموال المنقولة وغير المنقولة".

2. وافقت الهيئة العامة على إضافة غاية لغايات الشركة وهو "أن يحق للشركة رهن الموجودات المنقولة وغير المنقولة تأميناً" للذين المستحق في ذمة الغير والناتج عن مبيعاتها وبما يحقق مصلحة الشركة وتنفيذاً"لغاياتها".

- سيتم موافاتكم بنسخة عن محضر الاجتماع وعقد تأسيس الشركة ونظامها الاساسي المعدل بعد الانتهاء من اجراءاته.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام

